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          Данная работа посвящена анализу реализации возмещения труда причинённого жизни и здоровью при исполнении трудовых обязанностей в Российской Федерации и в странах Европейского Союза. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Анализ теоретических аспектов в правовом регулировании возмещения вреда в Российской Федерации; 2.	Анализ порядка реализации возмещения вреда (объем, размер, характер) причиненного жизни или здоровью работника при исполнении трудовых обязанностей в Российской Федерации; 3.	Сравнение процедуры возмещения вреда в Российской Федерации и в странах Европейского союза. В результате был проведен анализ реализации возмещения работников в развитых странах ЕС и Российской Федерации. Определены основные достоинства и недостатки в процедурах возмещения вреда для каждой из рассмотренных стран в сравнении с порядком возмещения вреда в Российской Федерацией. Согласно проведенному анализу удалось выяснить, что в Российской Федерации предусмотрены все виды социальных выплат для обеспечения пострадавшего, в сравнении с ранее проанализированными странами.  К сожалению, к несовершенствам системы страхования в Российской Федерации следует отнести ограничения по размерам страховых выплат.  Для эффективного функционирования системы социального страхования в РФ и социальной справедливости по отношению к пострадавшим работникам и их семьям, рекомендуется пересмотреть ограничения по размерам страховых выплат.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is «Comparative analysis of implementation procedures for the compensation of harm caused to life or health of the worker at execution of labour duties in the Russian Federation and in the developed EU countries». This final qualification work will analyze the implementation of compensation for labor caused to life and health in the performance of labor duties in the Russian Federation and in the European Union. The research set the following goals: 1. Analysis of theoretical aspects in the legal regulation of damage compensation in the Russian Federation; 2. Analysis of the procedure for the implementation of compensation for damage (volume, size, nature) caused to the life or health of an employee in the performance of labor duties in the Russian Federation; 3. Comparison of the procedure for compensation of damages in the Russian Federation and in the countries of the European Union. As a result, an analysis of the implementation of workers ' compensation in the developed countries of the EU and the Russian Federation was carried out. The main advantages and disadvantages of the damage compensation procedures for each of the countries considered in comparison with the procedure for damage compensation in the Russian Federation are determined. According to the analysis, it was found out that the Russian Federation provides for all types of social payments to provide for the victim, in comparison with the previously analyzed countries. Unfortunately, the imperfections of the insurance system in the Russian Federation include restrictions on the amount of insurance payments. For the effective functioning of the social insurance system in the Russian Federation and social justice in relation to affected employees and their families, it is recommended to review the restrictions on the amount of insurance payments.
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